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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Sprawiedliwości i Praw Człowieka (nr 151)
17 lipca 2018 r.
Komisja Sprawiedliwości i Praw Człowieka, obradująca pod przewodnictwem 
posła Stanisława Piotrowicza (PiS), przewodniczącego Komisji, przystąpiła 
do rozpatrzenia: 

– rządowego projektu ustawy o Krajowym Rejestrze Zadłużonych (druk nr 
2637).

W posiedzeniu udział wzięli: Łukasz Piebiak podsekretarz stanu w Ministerstwie Sprawiedliwości 
wraz ze współpracownikami, Krzysztof Popiel oraz Witold Masala przedstawiciele Ogólnopolskiej 
Federacji Doradców Restrukturyzacyjnych i Syndyków, Agnieszka Marzec dyrektor Biura Prawnego 
i Monitoringu Zgodności w Biurze Informacji Kredytowej wraz ze współpracownikami, Adrian Zwo-
liński przedstawiciel Konfederacji Lewiatan, Anna Usiądek-Kazusek przedstawicielka Związku Ban-
ków Polskich oraz Marcin Czugan wiceprezes Zarządu Konferencji Przedsiębiorstw Finansowych 
w Polsce wraz ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Paulina Gabor, Daniel Kędzierski, 
Dawid Ożóg – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Adam Niewęgłowski, Łukasz 
Nykiel, Ewelina Roguska – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):

Otwieram posiedzenie Komisji. Stwierdzam, że Komisja dysponuje wymaganym kwo-
rum, niezbędnym do podejmowania uchwał. W porządku dziennym dzisiejszego posie-
dzenia  mamy  zaplanowane  rozpatrzenie  rządowego  projektu  ustawy  o Krajowym 
Rejestrze Zadłużonych, druk nr 2637. Czy do zaproponowanego porządku dziennego 
posiedzenia są uwagi? Nikt uwag nie zgłasza, a zatem stwierdzam, że zaproponowany 
porządek dzienny został przez Komisję przyjęty. 
Bardzo  serdecznie  witam  przybyłych  na dzisiejsze  posiedzenie.  W szczególności 

witam przedstawicieli Ministerstwa Sprawiedliwości. Witam pana ministra Łukasza Pie-
biaka, podsekretarza stanu, witam pana Artura Żuka, zastępcę dyrektora Departamentu 
Informatyzacji i Rejestrów Sądowych, witam panią sędzię Annę Hrycaj, głównego spe-
cjalistę w Departamencie Legislacyjnym Prawa Cywilnego. Witam Ogólnopolską Fede-
rację Doradców Restrukturyzacyjnych i Syndyków. W szczególności witam pana Krzysz-
tofa Popiela i pana Witolda Misala. Witam również Biuro Informacji Kredytowej S.A., 
a w szczególności panią Agnieszkę Marzec, dyrektora Biura Prawnego i Monitoringu 
Zgodności, witam panią Aleksandrę Sławińską, przedstawiciela Biura Informacji Kre-
dytowej. Witam przedstawiciela Konfederacji Lewiatan, a w szczególności pana Adriana 
Zwolińskiego. Witam przedstawiciela Związku Banków Polskich, panią Annę Usiądek
-Kazusek. Witam przedstawicieli Konferencji Przedsiębiorstw Finansowych w Polsce, 
w szczególności pana Marcina Czugana, wiceprezesa Zarządu i pana Szymona Dejka. 
Witam panie i panów posłów, sekretarzy Komisji, mecenasów z Biura Legislacyjnego. 
Chciałem państwa poinformować, że pierwsze czytanie rządowego projektu ustawy 

o Krajowym Rejestrze Zadłużonych odbyło się 4 lipca bieżącego roku podczas posiedze-
nia Sejmu. Czy są jakieś wnioski? Jeżeli nie usłyszę, to chciałbym zaproponować powo-
łanie komisji nadzwyczajnej do rozpatrzenie rządowego projektu ustawy o Krajowym 
Rejestrze Zadłużonych. 

Poseł Barbara Dolniak (N):
Podkomisji.
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Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Podkomisji, tak. Najmocniej przepraszam, oczywiście, że podkomisji. Proponuję powoła-
nie podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o Krajowym 
Rejestrze Zadłużonych. Proponuję skład siedmioosobowy. Czy jest sprzeciw wobec powo-
łania podkomisji w składzie siedmioosobowym? Sprzeciwu nie słyszę, a zatem stwier-
dzam, że Komisja… Proszę?

Poseł Barbara Dolniak (N):
Zależy od liczby osób z poszczególnych klubów.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Proponuję powołanie podkomisji w składzie siedmioosobowym. Sprzeciwu nie usłysza-
łem, a zatem…

Poseł Barbara Dolniak (N):
To ja zgłaszam sprzeciw w takiej sytuacji.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Proszę mówić do mikrofonu, bo nie słyszymy.

Poseł Barbara Dolniak (N):
Gdybym wiedziała jaki będzie skład tej podkomisji, ilościowy skład dla poszczególnych 
klubów, to zgłaszanie sprzeciwu w tym momencie nie miałoby sensu, ale na moje pytanie 
pan przewodniczący nie odpowiedział. W związku z tym muszę złożyć sprzeciw, żeby 
mieć potem możliwość zareagowania na liczbę osób wchodzących w skład podkomisji 
z poszczególnych klubów.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Proponuję więc, Klub Prawa i Sprawiedliwość czterech członków, Klub Platformy Oby-
watelskiej, Kukiz’15 i Nowoczesnej po jednym członku. Tradycyjnie.

Poseł Barbara Dolniak (N):
To ja wycofuję swój sprzeciw.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Wycofuje pani poseł sprzeciw? Dobrze. Zatem rozumiem, że jest zgoda Komisji na powo-
łanie siedmioosobowej podkomisji do rozpatrzenia projektu. Proponuję zatem, ażeby 
Klub Parlamentarny Prawo i Sprawiedliwość reprezentowali: pan poseł Kazimierz Smo-
liński, pani poseł Agata Borowiec, pan poseł Marcin Duszek i pan poseł Bartłomiej Wró-
blewski. Czy wymienieni przeze mnie posłowie wyrażają zgodę?

Poseł Krystyna Pawłowicz (PiS):
Z radością.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Nie słyszę sprzeciwu, a słyszę nawet odgłosy zgody, w związku z tym przyjmuję do wia-
domości, że państwo posłowie wyrazili zgody. Proszę bardzo przedstawiciela Klubu Plat-
formy Obywatelskiej. Bardzo proszę pani poseł Zofia Czernow. Klub Kukiz 15? Klub 
Nowoczesna? 

Poseł Krystyna Pawłowicz (PiS):
Pani Dolniak jest, pani się zna na tym.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Czy mam ogłosić 10 minut przerwy? Będziecie państwo w stanie się określić? Bo jeśli 
nie, to trzeba będzie zwołać kolejne posiedzenia Komisji. Ogłaszam wobec tego 10 minut 
przerwy.

[Po przerwie]

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
Drodzy państwo, wznawiam posiedzenie Komisji po przerwie. Ponieważ nie napłynęła 
żadna kandydatura ze strony klubu Kukiz’15, proponuję aby do podkomisji powołać 
przedstawiciela klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego.
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Poseł Krystyna Pawłowicz (PiS):
I UED.

Przewodniczący poseł Stanisław Piotrowicz (PiS):
I UED jeszcze, bo to jest dłuższa nazwa. Pan poseł Paszyk wyraża zgodę, tak? Dobrze. 
Zatem drodzy państwo, ostatecznie zostały zgłoszone następujące kandydatury. Z Klubu 
Prawa i Sprawiedliwości pan poseł Kazimierz Smoliński, pani poseł Agata Borowiec, 
pan poseł Marcin Duszek, pan poseł Bartłomiej Wróblewski. Z Klubu Platformy Oby-
watelskiej pani poseł Zofia Czernow, ze strony klubu Nowoczesna pani poseł Kamila 
Gasiuk-Pihowicz i ze strony Polskiego Stronnictwa Ludowego i UED pan poseł Paszyk. 
Czy jest zgoda Komisji na taki personalny skład podkomisji? Nikt sprzeciwu nie zgłasza, 
a zatem stwierdzam, że Komisja zaakceptowała siedmioosobową podkomisję w składzie 
przed chwilą przeze mnie zaproponowanym. Członków podkomisji poproszę tu do stołu 
prezydialnego celem ukonstytuowania się. Proponuję, aby podkomisja rozpoczęła swoją 
pracę w dniu jutrzejszym. 
Wobec wyczerpania porządku dziennego dzisiejszego posiedzenia, zamykam posiedze-

nie Komisji Sprawiedliwości i Praw Człowieka. Bardzo serdecznie wszystkim państwu 
dziękuję za udział w posiedzeniu.


